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Mötet förklaras öppnat av Karl Svensson kl. 19.15
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Till mötesordförande valdes Henrik Abelsson och till mötessekreterare valdes Anna
Vapen.

3. ����	��������� �
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Mötet godkände dagordningen utan ändringar.

4. �������"#���
�
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Till justerare valdes Marcus Gustafsson (gaspode) och Albert Holm (albert).

5. �������$���
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Mötet anses behörigt utlyst av de närvarande efter att Karl Svensson berättat om att
vissa problem med att utlysa mötet hade förekommit.

6. &����!�������#������������	������������������ !��
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Kassören presenterar den nya budgeten (se bilaga 3) som bland annat saknar posten
telefonkostnader. Kostnader för lokalvård har flyttats från ”Drift lokaler” och resten av
budgetposten har blivit en egen post som Lokalgruppen fritt får förfoga över.

Budgeten är beräknad på förslaget att sänka medlemsavgiften för nya medlemmar (se
punkt 14).

Magnus Redin föreslår en ändring i budgeten för att kunna köpa in ett passerkortslås
till FOO-hallen. Karl Svensson föreslår att saken tas upp av den nya styrelsen nästa år
och att kapitalvaruposten i så fall kan användas till ändamålet.

Mötet fastslår budgeten.

6.2 &����!�������#�

Ett underskott är budgeterat, men föreningen har fortsatt gott om pengar.

6.3 '�����	������������������ !��

Punkten bordläggs tillsvidare då en proposition i frågan finns.
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Valberedningen föreslår följande styrelse:

Anna Vapen (kaprifol), ordförande

Karl-Johan Karlsson (creideiki), kassör

Victoria Dahl (kryssitaket)

Henrik Abelsson (henab)

Oskar Skoog (oskar)

Isak Rydén (nossid)

Erik Pettersson (eka)

Marcus Eriksson (marerk) nominerar sig själv till sekreterare och mötet beslutar att
välja alla åtta till Lysators styrelse 2004-2005.

7.2 �������!������


Till inspektor väljs Robert Forchheimer.

7.3 ����������$�
��! 

Till valberedning väljs Oskar Flordahl (bobby) och Karl Svensson (kalle).

7.4 �������
��!��
�


Take Knol och Karl Backström väljs till revisorer.

8. )����
��
��������������

o Unixsystemet

Emil Styrke berättar att nya arbetsstationer, en ny filserver och en bandrobot har
införskaffats. Inköp av en ännu nyare och bättre filserver planeras. SAAB har
donerat en stor SGI-maskin som inte används för tillfället.

En alumnirootgrupp som ska utgöra en kunskapsreserv åt nya rötter har bildats.

o LysKOM

Marcus Gustafsson (gaspode) berättar att LysKOM-servern har varit nere på
grund av filsystemsbegränsningar och ska flyttas till en nyare och snabbare
maskin.

o WWW

En ny webbserver har inköpts.

o FOO



Emil Styrke berättar att FOO-hallen har städats och att en CRAY har flyttats
till IFM. Det har även varit problem med strömavbrott och kylning.

o Herator

Karl-Johan Karlsson (creideiki) berättar att inget har hänt inom Herator.

o Jukeboxen

Jukeboxen fungerar och används.

o Projekt Runeberg

Lars Aronsson berättar om Projekt Runeberg. (Se bilaga 7)

o ~

Ulf Alexandersson (celex) berättar om lokalgruppens förehavanden och vill
gärna att medlemmarna i fortsättningen städer efter sig i köket i ~.

o ~/lib

Erik Pettersson (eka) meddelar att förslag på nya böcker att köpa in välkomnas.

o Lys-32

Anna Vapen (kaprifol) berättar om nästa års jubileum och vill gärna att personer
som kan tänka sig att engagera sig i anordnandet av detta hör av sig.

o UppLYSning

UppLYSningar har hållits under året.

o GARB

Ewa Wiman berättar i ett meddelande (se bilaga 8) att två GARB planeras att
ges ut, en till Midsommar och en till Nolle-P.

o Lystring

Lystringar har skickats ut.

o Historieprojektet

IT-Ceum har visat sina utställningsföremål för intresserade lysiter från
historieprojektet och styrelsen.

o Övrigt

Magnus Redin berättar att ett uppskattat proviantförråd för rötter har placerats i
FOO-hallen.

Det fanns inga ansvariga eller andra insatta från NannyMUD, SvenskMUD,
Xenofarm, Gatewalker eller FTP närvarande på mötet, men om de tre senare
projekten vet man att de är i drift och fungerar.
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Karl Svensson föreslår att punkt 9, 10 och 11 bordläggs tills nästa möte eftersom
revisorerna behöver mer information för att kunna slutföra revisionsrapporten.
Förslaget bifalles.
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Se punkt 9.

11.  -���
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Se punkt 9.

12. .
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Styrelsen föreslår att Q-husfonden ska avskaffas (se bilaga 4). Förslaget bifalles.

13. .
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Denna proposition inkom som motion för två möten sedan och bifölls då (se bilaga 5),
men glömdes att tas upp på förra mötet. Detta är därför den första läsningen.

Förslaget bifalles.

14. .
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Förslaget om sänkt medlemsavgift (se bilaga 6) första året som medlem diskuteras.
Många tycker att allt som kan tänkas gynna nyrekrytering är bra för föreningen då
medlemmarna blir allt äldre, men alla är inte eniga om att en sänkning av
medlemsavgiften är en bra idé. Istället skulle föreningen kunna satsa på mer aktiviteter
att locka med eller ge nya medlemmar någon slags gåva. Andra tror att sänkt
medlemsavgift skulle locka fler nyfikna att prova på att vara medlem ett år till
reducerat pris och eventuellt stanna kvar som medlemmar sedan.

Förslaget bifalles.

15. ���!��


Inga motioner har inkommit.

16. 0�
! �

Punkt 6.3 som tidigare bordlades tas upp igen och mötet beslutar att medlemsavgiften
från och med andra året som medlem ska antas till 192 sek/år.

17. �����������#����

Mötet förklaras avslutat kl. 21

Marcus Gustafsson, justerare Albert Holm, justerare

_______________________ ________________________



Anna Vapen, sekreterare

_______________________
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Karl Svensson, kalle
Henrik Abelsson, henab
Martin Jacobsson, jacobsson
Emil Styrke, emil
Anna Vapen, kaprifol
Victoria Dahl, kryssitaket
Claes Leufvén, rinsan
Marcus Gustafsson, gaspode
Kjell Enblom, kjell-e
Marcus Comstedt, marcus
Magnus Redin, redin
Linus Malmgren, plexuz
Lars Aronsson, aronsson
Martin Olsson, martin_o
Simon Bohlin, sesam
Oskar Flordahl, bobby
Oskar Skoog, oskar
Andreas Tyrberg, andreas
Isak Rydén, nossid
Erik Pettersson, eka
Simon Elén, simon
Albert Holm, albert
Eric Svensson, eric
Marcus Eriksson, marerk
Karl-Johan Karlsson, creideiki
Patrik Larsson, pp
Ferdinand Hauck, crono
Christoffer Årstrand, lunkwill
Magnus Fromreide, magfr
Leif Stensson, leif

Totalt 30 personer
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*** Intäkter ***

Försäljning, intäkter 1040.00
Ränta 3700.55
Nannymud-middag, intäkt 4130.00
Medlemsavgifter 96180.00
Bidrag 0.00
NUCCC-resa, intäkt 5303.50
Drift lokaler, intäkter 87.00

Summa 110441.05

*** Kostnader ***

Förråd 7466.00
Försäljning, utgifter 862.00
Drift lokaler 11867.00
Administration 810.00
Ny lokal 96961.50
PR 400.00
Drift maskiner 5220.50
libQ 7648.00
Kapitalvaror 68015.00
Fritt styrelsen 0.00
UppLYSning 0.00
NUCCC-resa 7663.00
Nannymud-middag 4130.00
Telefon 579.00

Summa 211622.00

Årets underskott 101180.95

1����
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*** Tillgångar IB UB ***

Postgiro 13455.90 27375.59
Kassa 2531.50 2266.50
Girokapitalkonto 320801.66 224389.02
Lager 6218.50 5356.50
Fordring, HP Center 0.00 9840.00

Summa 343007.56 269227.61



*** Skulder och eget kapital IB UB ***

RydNet-fond 56266.73 22706.73
Webbserverfond 0.00 27531.00
Fondavskrivningar 0.00 130521.50
Skuld till Ceder 583.00 0.00
Skuld till Kalle 0.00 453.00
Q-huset 149051.00 52089.50
Lys32 12898.00 12898.00
Eget kapital 124208.83 23027.88

Summa 343007.56 269227.61

1!�� ��*���1#� ����
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Intäkter B 03-04 B 04-05
-----------------------------------------------
Medlemsavgifter 98304,00 90048,00
Ränta 4096,00 1024,00
Bidrag 2048,00 4096,00
Underskott 11264,00 14600,00

Summa: 115712,00 109768,00

Kostnader
-----------------------------------------------
Telefon 512,00
Drift lokaler 20480,00 2048,00
Förråd 8192,00
Hyra 5496,00
Lokalvård 11088,00
Administration 1024,00 512,00
PR 2048,00 2048,00
Drift maskiner 8192,00 8192,00
\~{}/lib 8192,00 8192,00
Kapitalvaror 65536,00 65536,00
Fritt styrelsen 512,00 512,00
UppLYSning 2048,00 2048,00
NUCCC 4096,00 4096,00

Summa: 115712,00 109768,00
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Eftersom flytten från Q-huset nu är avklarad och inga flyttkostnader kan förutses under den
närmaste tiden anser vi att Q-husfonden har fullgjort sitt syfte.

Styrelsen yrkar därför på:

att Q-husfonden avvecklas och att pengarna återinförs i föreningens
egna kapital.

1!�� ������.
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Följande förslag inkom som motion till höstmötet 2002 och bifölls efter votering med 2/3
majoritet. Förslaget togs inte upp på vårmötet 2003. Då stadgeändringar måste godkännas på
två på varandra följande medlemsmöten måste processen startas om.

Styrelsen yrkar därför på:

att stycke 2.3 i stadgarna ges följande lydelse:

Till hedersmedlem kan föreningsmötet utse en person som synnerligen förtjänstfullt verkat för
föreningens syften och utveckling. Ordinarie medlem kan ej utses till hedersmedlem.

1!�� ��4���.
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Vi tror att en lägre medlemsavgift kan locka fler nya medlemmar till Lysator.

Styrelsen yrkar därför på:

att Lysators medlemsavgift sänks till 64 kronor för det första året en person är medlem.
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Projekt Runeberg, ett Lysator-projekt för att publicera äldre nordisk litteratur på Internet,
grundades i december 1992 och har under det gångna året firat sitt 11-årsjubileum.
Projektledare har sedan starten varit Lars Aronsson. En kärntrupp av lysiter, den så kallade
redaktionen, umgås dagligen i LysKOM. En större krets av frivilliga medarbetare nås genom
utskick på en e-postlista. Projektets officiella adress är http://runeberg.org/

På kvällen den 16 maj 2004 fanns i Projekt Runebergs samlingar 439 olika verk i form av
elektronisk text och/eller digital faksimil. Faksimilsamlingarna omfattade 186.557 boksidor
fördelade på 457 större och mindre volymer (från tunna tidningshäften till tjocka bokband).
Detta motsvarar drygt nio hyllmeter. För ett år sedan var faksimilavdelningen ungefär hälften
så stor som idag. Ungefär en fjärdedel av faksimilsidorna utgörs av de två första utgåvorna av
det klassiska svenska uppslagsverket "Nordisk familjebok", vars digitalisering avslutades i
maj 2003. En ambition för det kommande året är att locka fler frivilliga att scanna, för att
kunna fortsätta öka tillväxttakten. Detta kräver att en del rutiner förenklas och automatiseras,
så att belastningen på redaktionen inte ökas.

Under året har Projekt Runeberg tagit emot flera donationer av äldre böcker och tidskrifter
som förhoppningsvis kan digitaliseras framöver.

Men det är inte bara inscanningen av nya sidor som ökat kraftigt, utan även
korrekturläsningen som sedan 2002 görs av frivilliga direkt över webben. Nu är 30.738 sidor
fullständigt korrekturlästa, vilket under våren 2004 har ökat med cirka 3.000 sidor per månad.

Utöver digitaliserad litteratur, innehåller Projekt Runeberg även en samling presentationer av
nordiska författare, "Nordic Authors". Den bygger på en lista med 27.000 namn varav 4.700
har fått kortare eller längre presentationer. Utökningen av denna samling består nu i allt högre
grad av hänvisningar till Wikipedia, ett flerspråkigt uppslagsverk med fritt innehåll som byggs
upp av frivilliga.

Under året har Projekt Runeberg fått en ny sökfunktion för författarna i Nordic Authors och
katalogen över digitaliserade verk. Sökformuläret för detta finns på
http://runeberg.org/search.pl För närvarande pågår utveckling av sökfunktioner för fulltext,
där hittills Google har använts, via en sökruta som finns i sidhuvudet på varje webbsida. Inom
Projekt Runeberg sker en övergång från Pike till Perl som programspråk.

I vintras skaffade Projekt Runeberg en egen server, Fatabur, som kör Linux och använder
prisbilliga ATA-diskar. Fatabur har en Intel P4 Celeron CPU i 2,4 GHz, 1024 MB RAM och
för närvarande 160 GB speglad disk. Drifttagningen skedde ungefär samtidigt som Lysators
webbserver flyttade från Lenin (Solaris) till Sherman (Linux). Övergången har bromsats av att
Fatabur saknar tillfredsställande backup. Fortfarande ligger därför stora delar av Projekt
Runebergs webbplats på Lysators server (Sherman). För att finansiera fortsatt utbyggnad, har
Projekt Runeberg under våren börjat tigga penninggåvor, vilket hittills bara inbringat 1.800
kronor (200 euro). Detta räcker inte långt, och aktivare tiggeri kommer att krävas.
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Jag har för avsikt att ge ut en GARB till midsommar och en till till noll-perioden i augusti.

Det blir lättare att sätta samman GARB om GARB har en redaktionsgrupp.
Jag skulle gärna se att vi blir en grupp lysiter som vill ge information och kul kunskaper till
Lysator och dess medlemmar. Förhoppningsvis hinns det med att träffas och bilda en
redaktion tills något utav de kommande två numren kommer ut.

Skicka gärna förslag på artikelämnen, men lika gärna artiklar till GARB-mötet eller mig här i
KOM eller till mig, ewa@lysator.liu.se.


